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Styrelsemöte 7 via zoom 

2024-11-07 
 
Närvarande: Annika Eriksson, Nina Rudebrand, Therese Rudebrand, Andrea 
Ljunghager, Patric Eriksson & Clara Widlund. 
Adjungerande: valberedningens Sofia Westergren & Helen Sjöholm. 
Frånvarande: Linda Olofsson. 
 
§97 Mötet öppnas   
Nina öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 
§98 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns enhälligt. 
 
§99 Val av sekreterare 
Annika Eriksson väljs. 
 
§100 Val av en justerare jämte ordförande 
Patric Eriksson väljs. 
 
§101 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll 6 från 10/10 som läggs till handlingarna utan tillägg. 
 
§102 Ordförande. 
Zoom 2025. Vi diskuterar tillsammans för- och nackdelar med att dela zoom. Nina 
föreslår att vi skriver ihop en skrivelse som vi skickar ut till några andra rasklubbar inom 
terrierklubben om de är intresserade.  
Nina rapporterar från ordförandemötet 30/10.  
 
§103 AU Beslut/Per capsulam 
AU Beslut om att flytta på uppfödarmötet. 
 
§104 Rapporter 
 
a) Kassör/Medlemsansvarig 
TR meddelar medlemsantalet som är 117 samt saldo på banken. 

 

b) Sekreterare 

Ingående skrivelser: 

a. 20241013 – SvTek Regelrevidering Viltspår. 

b. 20241016 – SvTek Utmärkelser på Kennelfullmäktige 

c. 20241018 – SKK Tips om webbinarium. 

d. 20241021 – Skrivelse från medlem som vill ha protokoll. 

e. 20241023 – Skrivelse från medlem som efterfrågar medlemsantal och kontostatus. 

f. 20241025 – VäTek svar från Åsa Malmström angående monter på MyDog. 

g. 20241029 – UtstK SKK yttrande till skrivelse. 

h. 20241030 – UtstK SKK svar på yttrande från STBK. 

i. 20241101 -  SvTek kallelse till rasklubbsordförandemöte samt mötesanteckningar från 
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mötet den 30 oktober. 

j. 20241105 – SKK Rasmonter-information. 

 

Utgående skrivelser: 

a. 20241026 – svar till medlem som efterfrågat om protokoll. 

b. 20241030 – yttrande på skrivelse till UtstK SKK. 

 

c) Tävlingar 

Brassespecialen 2025 – Vi behöver fundera & bestämma kring ett datum samt plats till 
nästa års rasspecial. Efter diskussion landar vi i att planera specialen i slutet på 
augusti. 
Sponsorer – Helen kontaktar RCs Sebastian Sandberg. Vi avvaktar svar. 
Vi har funderat kring förfrågan från annan rasklubb om samarrangemang i och med 
EDS 2026. Vi diskuterar & bordlägger frågan till nästa möte. 
Efter diskussion inom styrelsen så beslutar vi om att ansöka officiell utställning 2028. 
 
d) Aktiviteter 
Uppfödarmöte 1 december kl. 14:00-15:00. Hälsa och Mentalitet. Medlemmarna får 
gärna skicka in egna frågor som de vill prata om. TR fixar ett formulär som man får 
anmäla sig i.  
Rasmonter – Vi behöver bra bilder att kunna skriva ut & sätta i ramar.  
Vi behöver hjälpas åt att dela mer i våra sociala medier om rasmontern och att vi söker 
folk. 
 
f) BrasseBladet/Nyhetsbrev. 
Vi behöver material att fylla BB med. 
Flyttat manusstopp till 14 november – uppfödarannonser/julhälsning.  
Nina föreslår att man ska göra en STBKs Årsbok nu när klubben firat 10år där vi kan 
dokumentera det som hänt sedan starten. 
Härliga Hund rasreportage. Alla får i uppdrag att läsa och lämna åsikter i styrelse-
gruppen. 
Motioner ska in senast 31/12. Vi ska påminna via våra sociala kanaler. 
 
g) Terrierposten 2024 
Manusstopp 
1 november. 
 
§105 RAS 
Avelsfuktionärsfunktionen, förslaget blir att det är den som kallar till avelsmöte kring 
revideringen av RAS. 
 
§106 Domarkonferensen 2024 – TB presenteras 
Det kommer 4 hundar varav 2 från Finland. 
Nina får domarkompendiumen från Lena Riddarvinge på domarkonferensen. 
 
§107 Sociala medier 
Vi ska gå ut med att vi behöver mer folk till montern. 
 
§108 Bordlagda frågor 
Domare och plats för rasspecialen 2025. 
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§109 Beslut 
Beslut om att flytta uppfödarmötet till 1 december. 
Beslut om att ansöka för officiell rasspecial 2028. 
 
§110 Övriga frågor. 
Inga övriga frågor. 
 
§111 Nästa möte  
Nästkommande möten: 
5 december kl. 19:00 via zoom. 
 
§112 Avslutande av möte 
Ordförande NR tackar för ett bra möte!  

 
 
 

___________________________  ___________________________ 
 
Ordförande Nina Rudebrand  Sekreterare Annika Eriksson 
 

 
 

___________________________ 
 

Justerare Patric Eriksson 


